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В данной статье продолжается публикация результатов анкетирования студентов-россиян, обучающихся в МГУ имени 
М.В. Ломоносова (см. журнал «Миграционное право», № 1, 2020 г.), по выявлению их отношения к проблеме интеграции учебных 
мигрантов в условиях современной России. В статье проанализированы данные обработки 275 анкет, сделаны выводы и обо-
значены основные направления успешной интеграции иностранных студентов в российский социум.
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This article continues the publication of the survey results of Russian students studying at Moscow State University Lomonosov (see 
the magazine ‘Migration Law’, No. 1 for 2020), to identify their attitude to the problem of the integration of educational migrants in modern 
Russia. The article analyzes the processing data of 275 questionnaires, draws conclusions, and outlines the main directions for the 
successful integration of foreign students into Russian society.
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